

《中国社会科学引文索引》(CSSCI)来源期刊
《中文核心期刊要目总览》来源期刊
《中国人文社会科学核心期刊要览》(CASS)来源期刊
全国高校百强社科期刊

旅游科学

TOURISM SCIENCE

第29卷第3期 2015

Volum 29 Number 3



TOURISM SCIENCE

3

我国省际出游市场潜力时空差异与反季开发策略研究

..... 冯学钢 黄和平 万田户(1)

中美入境旅游, 谁的市场更大

——基于多样性、重要性、旅游偏好及市场吨位的比较

..... 孙根年 周功梅 李 红(15)

制度可持续性视角下英国国家公园体制建设和管治模式研究

..... 徐菲菲(27)

宗教旅游体验对游客行为意向的影响研究

——游客心境的中介作用 刘静艳 靖金静(36)

沙发客与沙主旅游交往行为研究

..... 段圣奎 张 丽 姜 辽(49)

基于旅游数字足迹的城市入境游客时空行为研究

——以成都市为例 杨 敏 李君轶 杨 利(59)

冗余资源流动性与企业绩效

——一项基于旅游及相关服务业企业的实证研究 刘 冰(69)

旅游地形象涵义、构成、特征与形成过程

——基于国外文献的梳理 栗路军 何学欢(80)

《旅游科学》编辑部重要启事..... (14)(68)

- A Research on the Spatial-temporal Differences of the Potentials of
inter-Provincial Travel Market and Anti-seasonal Development
..... *FENG Xuegang, HUANG Hepingsun, WAN Tianhu* (1)
- A Comparison of Inbound Tourism in China and U. S.;Based on Market
Diversity, Proportion of International Outbound Trips, Travel
Preference and Travel Tonnage Index
..... *SUN Gennian, ZHOU Gongmei, LI Hong* (15)
- A Study of System Building and Governance models of The National Parks
in the United Kingdom;An Institutional Sustainability Perspective
..... *XU Feifei* (27)
- A Study of the Impacts of Religious Tourism Experiences on the Behavioral
Disposition of Tourists;the Mediating Effect of Tourists' Mood
..... *LIU Jingyan, JING Jinjing* (36)
- A Study on the Tourism Communicative Behaviors between Couch-surfers and
Hosts *DUAN Shengkui, ZHANG Li, JIANG Liao* (49)
- The Study on Spatio-temporal Behaviors of Inbound Tourists Based on
Tourists' Digital Footprints;A Case Study of Chengdu
..... *YANG Min, LI Junyi, YANG Li* (59)
- The Liquidity of Redundant Resource and Firm Performance;An Empirical Research
on Tourism and Related Sectors *LIU Bing* (69)
- The Definition, Composition, Characteristics and Formation Process of Tourism
Destination Image (TDI);Based on Foreign Literatures
..... *SU Lujun, HE Xuehuan* (80)

ISSN 1006-575X



9 771006 575151

万方数据

ISSN 1006-575X

CN 31-1693/K

国内邮发代号: 4-654

定价: 8.00元